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朝陽科技大學
099學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2038
	Course Number
	2038

	授課教師
	 
	instructor
	,

	中文課名
	傳播專題研究
	Course Name
	Independent Study

	開課單位
	傳播藝術系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	教學目標：

1.使學生了解傳播各項專題之專業知識 (知識)

2.能具備獨立分析研究之能力 (技能)

3.能具備傳播研究人員之專業態度(態度)

4.能了解傳播相關領域之研究現況 (其他)


	Objectives
	1. Understand key topics and issues in mass communications (knowledge) 2. Analyze communications subjects independently (skills) 3. Develop a professional manner in mass communications studies (development) 4. Understand current topics and relevant research in the field of mass communications (other)

	教材
	由專題指導老師提供
	Teaching Materials
	will be provided by your advisor

	成績評量方式
	由專題指導老師評量
	Grading
	will be graded by your advisor

	教師網頁
	

	教學內容
	各專題內容由各指導老師指定，本課程主要目的在於使學生應用於課程中所學之傳播專業知識，亦可結合社區服務，學生依其專長及選擇關心之議題，以實際行動服務社區，以達成全人發展的目標。
	Syllabus
	In this class, students will use the knowledge they have gained through previous experiences and use it for community service. Students choose their expertise and interest, take concrete actions to serve the community, and strive to reach the class goal of all-around development.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

